

Speech delivered by His Excellency Ambassador Vinod K. Jacob during the Inaugural of Indo Bahrain dance and music fest 2024

03 May 2024

1. I am happy that the Indo Bahrain Fest has become a good platform for promoting the cultural heritage of our two countries.
2. Bahrain Keraleeya Samajam, its President Mr. PV Radhakrishnan Pillai and his team have worked hard to make this Fest a success. I also appreciate the support of the Bahrain Government to the Fest.
3. As two societies that have had interactions for thousands of years through trade in pearls and jewels and textiles and sea travel, India and Bahrain have always had strong people to people ties.
4. In the 21st century this cultural engagement has special significance and contributes to strengthening bilateral relations.
5. My Embassy will continue to support such initiatives that can bring our two peoples together.

كلمة سعادة السفير فينود كوريان جاكوب خلال مهرجان الهند البحرين في نادي الكيراليين البحرين.

3 مايو 2024

يُسعدني أن مهرجان الهند البحرين أصبح منصة جيدة لتعزيز التراث الثقافي لبلدنا.

لقد عمل نادي الكيراليين البحرين ورئيسها السيد بي في رادهاكرشنا بيلاي وفريقه بجد لإنجاح هذا الاحتفال، كما أقدّر دعم حكومة مملكة البحرين لهذه الاحتفالية.

باعتبارهما مجتمعين كان بينهما عمل متبادل منذ آلاف السنين من خلال تجارة اللؤلؤ والمجوهرات والمنسوجات والسفر البحري، لطالما كانت لدى جمهورية الهند و مملكة البحرين دائماً علاقات قوية بين الشعبين.

وفي القرن الحادي والعشرين، أصبح لهذا الارتباط الثقافي أهمية خاصة، كما أنه يساهم في تعزيز العلاقات الثنائية.

سيواصل سفارتي دعم مثل هذه المبادرات التي تجمع بين شعبينا.